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Štev.:    011- 0012/2011- 2 
Datum:  31.03. 2011 
 
 

Z A P I S N I K 
 

5. redne seje občinskega sveta Občine Dobrova-Polhov Gradec, ki je bila v sredo, 30. 
marca 2011, ob 19.00 uri v prostorih občine na naslovu Stara cesta 13, Dobrova. 
 
Prisotni svetniki:  
FRANK BRESKVAR, BOJAN DEMŠAR, TONČKA DOLENC, ANDREJA DOLINAR, STANISLAV 
DVANAJŠČAK, ANTON GERJOLJ, ROBERT GRDADOLNIK, MARKO JOVIČ, HARISON KIRINČIČ, 
ERLAND KOŠEC, ANTON POTOČNIK, ANTON ZIBELNIK, ANA ZORC, ANA ŽEROVNIK. 
 
Opravičeno odsotni svetniki: FRANC BRADEŠKO. 
Odsotni: FRANC REJEC. 
 
Vabljeni na sejo: NO občine – predsednica Biserka Pogačar, Gašper Tominc, Naš 
Časopis.  
 
Ostali prisotni:  
Občinska uprava: Tadeja Plestenjak, Barbara Velkovrh, Franci Petkovšek, Helena Čuk, 
Mojca Sečnik, Sandra Nartnik, Mateja Tavčar. 
 

Sejo je vodil župan Franc Setnikar.  

Župan je svetnike pozdravil in ugotovil, da je sklepčnost na seji zagotovljena.  

Župan je pred določitvijo dnevnega reda svetnikom podal v odločanje sprejem zapisnika 
4. redne seje. Na zapisnik je bila podana pripomba Antona Zibelnika in sicer popraviti je 
potrebno glasovanje pri Sklepu o financiranju političnih strank, tako, da se pravilno 
glasovanje glasi: »Za:  13 glasov, Proti: 1 glas, Sklep je bil sprejet.« 
Zapisnik s popravkom je bil soglasno sprejet.    

Prisotnim je predlagal v sprejem naslednji dnevni red:    
 
1. Predlog Letnega programa športa, kulture in turizma v Občini Dobrova-Polhov  
          Gradec za leto 2011 
2. Soglasje k ceni socialno varstvene storitve pomoč na domu 
3. Obravnava predloga o vrsti in številu oddelkov ter številu otrok v oddelkih VVO    
          Dobrova in Polhov Gradec  
4. Predlog Pravilnika o uporabi športnih objektov v občini – druga obravnava 
5. Predlog sklepa za imenovanje občinske volilne komisije  
6. Osnutek Odloka o zaključnem računu Občine Dobrova – Polhov Gradec za leto   
          2010  
7. Predlog Odloka o proračunu občine Dobrova- Polhov Gradec za leto 2011-druga    
          obravnava 
8. Vprašanja in pobude svetnikov 
9. Razno  
    
Predlagani dnevni red je bil soglasno sprejet. 
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Ad 1) Predlog Letnega programa športa, kulture in turizma v Občini Dobrova- 
          Polhov Gradec za leto 2011 
Župan je pod točko dnevnega reda odprl razpravo. Svetnik Robert Grdadolnik je dejal, da 
je po njegovem mnenju 15.000 Eur premalo za ohranjanje kulturne dediščine, predlagal 
je, naj se naredi koncept za tri leta v naprej, kako ohranjati kulturne spomenike. Sandra 
Nartnik iz uprave mu je povedala, da letni načrt usklajen s proračunom občine, katerega 
vsebino se bo obravnavalo pod ustrezno točko dnevnega reda, se pa sredstva letno 
dodeljujejo prijaviteljem z Razpisom. Nadaljnja strategija pa se ureja in zbira na podlagi 
predlogov delovnih teles občinskega sveta pri novelaciji Razvojnega programa občine. 
Nadalje je menil, da bi bilo potrebno dodati v letni Program kulture tudi sofinanciranje 
kulturnih prireditev, g. Nartnikova mu je povedala, da tudi ta del ureja obstoječi Pravilnik 
o sofinanciranju ter se sredstva dodeljujejo po izvedenem razpisu. Župan pa je Robertu 
Grdadolniku pojasnil strukturo financiranja in čas trajanja obnove hiše v Parku, kar je 
tudi že predstavljeno v predlogu Proračuna 2011.   
Po zaključeni razpravi je župan dal na glasovanje naslednji 
 
Sklep 26/1/5 
»Občinski svet občine Dobrova-Polhov Gradec sprejme Letne programe 
kulture, športa in turizma za leto 2011.« 
 
Za:  14 glasov  Proti: 0 glasov 
Sklep je bil soglasno sprejet. 
 
Ad 2) Soglasje k ceni socialno varstvene storitve pomoč na domu 
Župan je svetnike pozval k razpravi. Svetnik Marko Jovič je kot predsednik Odbora za 
zdravstvo in socialo pojasnil, da je odbor obravnaval problematiko ter sprejel sklep, da 
občinskemu svetu predlaga v sprejem nespremenjeno vrednost sredstev v ta namen, ki 
je torej ostala na ravni proračuna 2010.   
Po zaključeni razpravi je župan dal na glasovanje naslednji 
 
Sklep 27/2/5 
»o izdaji soglasja k ceni socialno varstvene storitve pomoč na domu 

1. člen 
Občina Dobrova-Polhov Gradec izdaja Centru za socialno delo Ljubljana Vič-Rudnik 
soglasje k ceni socialno varstvene storitve pomoč na domu:  
-  cena storitve pomoči družini na domu v okviru javne službe – vodenje pomoči na domu 
za 0,20 strokovnega delavca znaša na mesec 1.072,27 EUR;  
-  cena storitve pomoči družini na domu – neposredna nega, ki je določena na mesec za 
2 zaposleni delavki, znaša 2.409,23 EUR. 

2. člen 
Subvencionirana cena za uporabnike storitev pomoč na domu znaša 5,57 EUR na uro.  
Razliko do polne ekonomske cene storitve bo Občina Dobrova-Polhov Gradec kot 
subvencioniranje cene pokrivala iz sredstev občinskega proračuna. 

3. člen 
Ta sklep začne veljati po objavi v Uradnem listu Republike Slovenije, uporablja pa se od 
01.01.2011 dalje.« 
 
Za:  14 glasov  Proti: 0 glasov 
Sklep je bil soglasno sprejet. 
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Ad 3) Obravnava predloga o vrsti in številu oddelkov ter številu otrok v oddelkih  
           VVO Dobrova in Polhov Gradec  
Župan je svetnikom predstavil obravnavano vsebino, povedal je, da ima občina 18 
oddelkov za cca 310 otrok v oddelkih, ki sov glavnem sestavljeni iz maksimalno 
dovoljenega števila otrok. Povedal je, da je občina v preteklih nekaj letih povečala število 
otrok v vrtcih od približno 150 na 310- torej za 100 odstotkov, ter temu primerno seveda 
tudi zagotovila prostore. Tako je ocenil, da so bile kritike v volilnem letu več kot 
neupravičene. V razpravi so sodelovali svetniki Marko Jovič, Erland Košec, župan.  
Marko Jovič se je strinjal ter dejal, da je potrebno na primeren način seznaniti občane oz. 
javnost o stanju zasedenosti vrtcev in aktivnostih občine, saj je v lanskem letu prihajalo 
do različnih interpretacij stanja zasedenosti v vrtcih med ljudmi. Erland Košec je omenil 
sistem delovanja sprejema otrok v vrtec v Mestni občini Ljubljana, kjer starši otrok, 
vpisanih v ljubljanski vrtec plačujejo višjo ceno ter omenil še posebnosti pri vpisu otrok v 
vrtce v Ljubljani. Sandra Nartnik je pojasnila, zakaj prihaja do razlik v ceni vrtca ter o 
načinu sprejema otrok v Ljubljani, saj ima Ljubljana na podoben način urejene postopke 
kot v naši občini s tem, da nudi Ljubljana dodaten popust za svoje občane. Z navedenim 
se je strinjal tudi Marko Jovič.          
Po zaključeni razpravi je župan dal na glasovanje naslednji 
 
Sklep 28/3/5 
1. člen 
»Sprejme se pregled števila vpisanih otrok in izda soglasje k predlaganemu številu in 
vrsti oddelkov v Osnovni šoli Dobrova in Osnovni šoli Polhov Gradec v šolskem letu 
2010/2011 in sicer: 
OŠ DOBROVA 
Vzgojno varstvena enota Spodnja šola Dobrova 7 oddelkov 
Homogen oddelek 1-2 let z maksimalnim številom 13 otrok  
Homogen oddelek 2-3 let z maksimalnim številom 14 otrok 
Homogen oddelek 2-3 let z maksimalnim številom 14 otrok 
Homogen oddelek 3-4 let z maksimalnim številom 19 otrok  
Homogen oddelek 3-4 let z maksimalnim številom 17 otrok 
Homogen oddelek 4-5 let z maksimalnim številom 24 otrok  
Homogen oddelek 5-6 let z maksimalnim številom 24 otrok  
 
Vzgojno varstvena enota Brezje 2 oddeleka 
Homogen oddelek 1-2 let z maksimalnim številom 12 otrok 
Kombiniran oddelek 3-6 let z maksimalnim številom 20 otrok  

 
OŠ POLHOV GRADEC 
Vzgojno varstvena enota OŠ Polhov Gradec 7 oddelkov 
Heterogen oddelek 1-2 let z maksimalno 12 vpisanimi otroki 
Homogen oddelek 1-2 let z maksimalnim številom 14 otrok 
Homogen oddelek 2-3 let z maksimalnim številom 14 otrok 
Homogen oddelek 2-3 let z maksimalnim številom 14 otrok 
Homogen oddelek 3-4 let z maksimalnim številom 17 otrok  
Heterogen oddelek 3-5 let z maksimalnim številom 21 otrok 
Homogen oddelek 5-6 let z maksimalnim številom 24 otrok 
 
Vzgojno varstvena enota Šentjošt 2 oddelka 
Heterogen oddelek 1-3 let z maksimalnim številom 12 otrok  
Heterogen oddelek 3-6 let z maksimalnim številom 21 otrok 
 
2. člen 
V primeru, da se med letom pojavi potreba po spremembi vrste oddelka, zaradi starostne 
strukture vpisanih otrok ali vpisa novih otrok in da ta sprememba ne vpliva na število 
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zaposlenih, se na podlagi obrazloženega predloga Osnovne šole Dobrova ali Osnovne šole 
Polhov Gradec pooblašča župana za izdajo soglasja za spremembo vrste oddelka.  
3. člen 
Ta sklep začne veljati takoj in se uporablja za šolsko leto 2010/2011.« 
 
Za:  14 glasov  Proti: 0 glasov 
Sklep je bil soglasno sprejet. 
 
Ad 4) Predlog Pravilnika o uporabi športnih objektov v občini – druga obravnava 
Župan je svetnikom predstavil dosedanji potek in postopek sprejemanja Pravilnika ter 
povabil g. Potočnika, da poda svoje mnenje. Anton Potočnik je kot predsednik Statutarno 
pravne komisije seznanil svetnike z obravnavo predloga pravilnika, za katerega je po 
pregledu in po zunanjem pravnem mnenju komisija ocenila, da je dobro pripravljen ter 
predlagal, da ga občinski svet sprejme, saj se ga tudi nujno potrebuje zaradi izvajanja 
določil v zvezi z upravljanjem sedaj že dveh športnih dvoran.   
Po zaključeni razpravi je župan dal na glasovanje naslednji 
 
Sklep 29/4/5 
»Občinski svet Občine Dobrova-Polhov Gradec sprejeme predlog Pravilnika  o uporabi 
športnih objektov občine Dobrova-Polhov Gradec v drugi obravnavi.« 
 
Za:  14 glasov  Proti: 0 glasov 
Sklep je bil soglasno sprejet. 
 
Ad 5) Predlog sklepa za imenovanje občinske volilne komisije  
Bojan Demšar je kot predsednik Komisije za mandatna vprašanja, volitve in imenovana 
svetnikom predstavil postopek od objave poziva do oblikovanja mnenja komisije, 
predlagal je občinskim svetnikom, da potrdijo predlog kandidatov. Razprave ni bilo, 
župan je dal na glasovanje naslednji 
 
Sklep 30/5/5 
»o imenovanju občinske volilne komisije 
1.člen 
V občinsko volilno komisijo se imenujejo:  
1. Primož Vehar, predsednik, 1968, Polhov Gradec 38, 

Did Mušinovič, namestnik predsednika, 1957, Podsmreka 5 P, 
2. Marta Butina, članica, 1955,  Stara cesta 14, Dobrova, 

Jože Kožuh, namestnik, 1966, Črni Vrh 29/c, Polhov Gradec,  
3.  Marko Košir, član, 1968, Črni Vrh 31, 
    Maja Bradeško, namestnica,  1987, Srednji Vrh 21 a, Polhov Gradec,   
4. Andrej Malovrh, član, 1974, Pristava pri Polhovem Gradcu 5,   
    Boštjan Rihar, namestnik, 1971, Ul. Emila Adamiča 41, Dobrova. 
2.člen 
Mandat občinske volilne komisije traja štiri leta. 
3.člen 
Ta sklep začne veljati naslednji dan po objavi v  Uradnem listu RS.« 
 
Za:  14 glasov  Proti: 0 glasov 
Sklep je bil soglasno sprejet. 
 
Ad 6) Osnutek Odloka o zaključnem računu Občine Dobrova – Polhov Gradec za  
          leto 2010  
Župan je svetnikom dal v razpravo zaključni račun, povedal je, da je to rezime porabe 
sredstev v letu 2010, da meni, da so si ga svetniki ogledali in prebrali vsebino 
obrazložitve porabe v zadostni meri.  
Razprave ni bilo, župan je dal na glasovanje naslednji 
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Sklep 31/6/5 
»Občinski svet Občine Dobrova – Polhov Gradec sprejme Odlok o zaključnem računu 
proračuna Občine Dobrova – Polhov Gradec za leto 2010 v predlaganem besedilu.« 
   
Za:  14 glasov  Proti: 0 glasov 
Sklep je bil soglasno sprejet. 
 
Ad 7) Predlog Odloka o proračunu občine Dobrova- Polhov Gradec za leto 2011- 
          druga obravnava 
Župan je svetnikom povedal, da so po opravljeni predstavitvi in splošni razpravi o osnutku Odloka o 
proračunu občine za leto 2011, v času javne razprave, prispeli predlogi in pripombe Gasilske zveze 
Dolomiti, Krajevne skupnosti Črni Vrh, Krajevne skupnosti Šentjošt,  nadzorni odbor občine, OO SLS 
Dobrova- Polhov Gradec in vprašanja OO SDS Dobrova- Polhov Gradec, ki jih je tudi v grobem 
predstavil.  Svetniki so podrobnejšo obrazložitev pripomb in stališč do njih prejeli v pisni obliki.  
Povedal je tudi o predlogu Odbira za komunalo o razporeditvi sredstev po investicijah:   

1. Cesta OŠ PG – Kaplanija v višini 40.000 € 
2. LC Sovov grič-odcep JP-Petačev graben se zaradi nadaljevanja asfaltiranja že prijavljenega 

odseka poveča za 40.000 € 
3. JP Šentjošt – OŠ v višini 96.054 € 
4. LC Lučina – Lamovec-Zajlar se dokončanje odseka poveča za 30.000 € 
5. JP Žnidar-Mrzlikar-Rus v višini 60.000 €   

Postavka 13006 investicije v pločniki (višina nerazporejenih sredstev 62.983 € )  
1. Pločnik Podsmreka-Razori  v višini 60.000 €,  

ki se je v predlogu proračuna v celoti upošteval. V času od splošne razprave do izdelave predloga 
proračuna pa so se opravile tudi izključno notranje spremembe in sicer:  - vrednost in rok končanja 
projekta OB 021-11-0016 Hiša v Parku – ki je  usklajena na podlagi pridobljenega popisa del za PZI ter  
OB000-07-0061 Projekt kanalizacija Brezje se izloči iz NRP-ja, ker so stroški projektne dokumentacije 
že zajeti v projektu št.: OB021-11-0014 Gradnja kanalizacije in čistilne naprave v Brezju. Sredstva v 
višini  9.934 Eur so se prenesla na postavko 16006 investicije in investicijsko vzdrževanje vodovodnih 
sistemov. Vsebinsko se je dopolnil tudi Načrt razvojnih programov občine in sicer projekti, ki imajo 
tudi zunanje vire, so v NRP natančno prikazani, v NRP so dodani tudi podatki realizacije preteklih let 
na projektih v NRP. Tisti projekti, ki se financirajo tudi z zunanjimi viri, so prikazani tudi v letu 2012 in 
2013.  
V nadaljevanju je župan svetnike seznanil tudi s svojim amandmajem. Predlagal je, da se pri postavki 
722-Prihodki od prodaje zemljišč in neopredmetenih sredstev; 7221- Prihodki od prodaje stavbnih 
zemljišč, le- ta poveča za 42.000 EUR. Prosti del sredstev v višini 42.000 EUR-ov se razporedi na 
postavko 1606 Upravljanje in razpolaganje z zemljišči- 16069001- urejanje občinskih zemljišč. 
Ustrezno se spremeni tudi Letni načrt pridobivanja in razpolaganja s stvarnim premoženjem občine za 
leto 2011. Pojasnil je tudi podrobnejšo vsebino predlaganega Amandmaja, svetniki so pisno gradivo 
prejeli.  
V razpravi so sodelovali svetniki Harison Kirinčič, Anton Potočnik, Marko Jovič, Robert Grdadolnik, 
Erland Košec. Svetnika Kirinčiča je zanimalo, ali je KS Dobrova podala pripombe na predlog proračuna. 
Župan mu je povedal, da ne. Svetnika Antona Potočnika je zanimalo, ali je v letu 2011 predvideno 
asfaltiranje parkirišča pri pokopališču na Dobrovi in opozoril na prodajo občinskih zemljišč, saj po 
njegovem mnenju prevečkrat, kot je zaslediti iz medijev, prihaja do špekulacije pri cenah zemljišč. 
Župan mu je povedal, da omenjena investicija ni v proračunu 2011, bo v prihodnjem obdobju. V zvezi 
s prodajo zemljišča pa je pojasnil, da bo občina zasledovala zakonska določila ter poskušala iz prodaj, 
ki bodo uvrščene v Letni načrt razpolaganja, tudi dobiti primerno kupnino. Potočnika je zanimalo, ali 
se na občini vodi evidenca občinskih zemljišč in cest in urejanje le-te? Župan je pojasnil, da se 
evidenca vodi in dopolnjuje, prav tako so v ta namen tudi povečana sredstva na geodetskih izmerah, 
ravno zaradi namena urejanja katastra oz. točnega stanja v naravi. Roberta Grdadolnika je zanimalo 
kdaj se bodo financirale čistilne naprave, na katerih območjih v občini. Zanimala ga je finančna 
konstrukcija pri projektu NRP, cesta Žnidar-Mrzlikar-Rus, kaj vsebuje investicija pri OŠ Šentjošt  in kaj 
je z investicijo Lamovc-Zalar? Zanimala so ga tudi sredstva izdelave OPN. Želel je, da se pri posebnem 
delu proračuna prikazujejo prihodki po ministrstvih ločeno. Župan mu je povedal, da je v proračunu za 
leto 2001 pričet projekt sofinanciranja malih čistilnih naprav, seveda na območjih, kjer ni možnosti 
opremljanja s kanalizacijskim omrežjem. Cesta Žnidar-Mrzlikar- Rus; župan je povedal, da je tri 
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kilometre ceste investiral lastnik sam in tudi vsa zemeljska dela. V Šentjoštu se bo neprimerna 
dostopna pot, ki vodi do šole in za katero je izdelan projekt, razširila, opremila s pločnikom in javno 
razsvetljavo, v dolžini 500 metrov. Za cesto Lamovc - Zalar pa je povedal župan, letos ni predvidenih 
sredstev za preplastitev, potrebno je urediti zgornji makadamski ustroj. Poročilo o porabi sredstev za 
namen priprave OPN je bilo svetniško vprašanje že podano, pisni odgovor je bil Grdadolniku podan, je 
v gradivu za sklic 5. redne seje. Župan je povedal, da trenutno postopek stoji zaradi neizdaje mnenja 
Ministrstva za kmetijstvo, ki je eden izmed pomembnejših nosilcev urejanja prostora. Mnenje se 
potrebuje pred pridobitvijo okoljskega poročila. Svetnik Erland Košec je povprašal, ali se Pravilnik o 
plačilih za stroške plačila opravljanja funkcije izvaja nemoteno, tudi, če v proračunu ni dovolj 
predvidenih sredstev? Župan mu je povedal, da je dolžan zagotoviti sredstva za izvajanje nalog, 
predpisanih s strani občinskih aktov.  
Po zaključeni razpravi je župan dal na glasovanje naslednji 
 
Sklep 32/7/5 
»Sprejme se amandma na predlog proračuna 2011: pri postavki 722-Prihodki od prodaje zemljišč in 
neopredmetenih sredstev; 7221- Prihodki od prodaje stavbnih zemljišč, le- ta poveča za 42.000 EUR. 
Prosti del sredstev v višini 42.000 EUR-ov se razporedi na postavko 1606 Upravljanje in razpolaganje z 
zemljišči- 16069001- urejanje občinskih zemljišč. Ustrezno se spremeni tudi Letni načrt pridobivanja in 
razpolaganja s stvarnim premoženjem občine za leto 2011.« 
 
Za:  13 glasov  Proti: 0 glasov 
Sklep je bil sprejet in  
 
Sklep 33/8/5  
»Občinski svet občine Dobrova- Polhov Gradec sprejme Odlok o proračunu občine Dobrova- Polhov 
Gradec za leto 2011 v predlaganem besedilu in z vključenim amandmajem in z letnim načrtom 
pridobivanja in razpolaganja s stvarnim premoženjem.« 
 

Za:  12 glasov  Proti: 0 glasov 
Sklep je bil sprejet. 
 
Župan je svetnikom prebral obrazložen glas svetnika Antona Potočnika, ki bo priložen k zapisniku v 
arhivu. Anton Potočnik glasuje za sprejem Proračuna 2011, z njim pa se ne more strinjati, predvsem 
zato, ker se država do lokalnega nivoja obnaša mačehovsko, nalaga vedno več nalog brez dodatnih 
sredstev, občina mora pol proračuna namenjati za zakonske obveznosti, predpisan način oblike 
proračuna za občane ni primeren, država birokratizira procese in drugo.  
 
Ad 8) Vprašanja in pobude svetnikov 
 
Dolinar A. Pobuda za pomoč občine OŠ Dobrova pri odpravi fizičnega nasilja otrok v šoli  
Dolenc T. pobuda za ureditev ceste Kuzovcov Grič- Visoko, poslati prošnjo na občino Škofja Loka 
Grdadolnik R. pobuda za vzpostavitev kazalnikov št. kolesarjev, pohodnikov, obisk muzejev 
Grdadolnik R. pobuda za pripravo poročila o sredstvih MOL 

Grdadolnik R. 
pobuda za pripravo analize št. zdravnikov v občini- po področjih in št. občanov-
pacientov 

Grdadolnik R. pobuda za objavo zaključnih računov občine na spletni strani od leta 2007 dalje  

Grdadolnik R. 
Vprašanje, ali občina ima in kakšna je vsebina operativnega programa odvajanja in 
čiščenja odpadnih voda 

Dvanajščak S. 
pobuda za analizo ocene zmanjšanja stroškov EW, če bi zmanjšali javno razsvetljavo v 
nočnem času in pregled načina, kako to izvesti  

Potočnik A.  ugotavlja, da ni otroških pevskih zborov v občini. Zakaj?  

Potočnik A.  
vprašanje; na Dobrovi se v zadnjem času na terenu izvajajo meritve- menda zaradi 
DPN? 

Potočnik A.  pobuda za uvedbo mestnega prometa  

Zibelnik A. 
pobuda za ureditev problema zemljišč ob Gradaščici v Dolenji vasi, kako je s sanacijo 
plazu v Mali vodi-Plenk? 

Košec E. Kako bo občina ukrepala v zvezi s črno gradnjo Jakliča, ki je na območju občine?  
Košec E. Ali je Statutarno pravna komisija že obravnavala Pravilnik o plačilih obč. funkcionarjev?   
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Košec E. 
Pobuda za pripravo obvestila občanom v časopisu, za odstranitev-porez grmovij-za 
preglednost vozišč 

Jovič M.  Pobuda za ureditev šolskih igrišč, ureditev dreves, postavitev tematskih igral 
Jovič M.  pobuda za ureditev javnih površin-spominskih obeležij 
 
Župan je na pobudo svetnice Andreje Dolinar povedal, da je s problemom seznanjen, je sicer mnenja, 
da se s finančno pomočjo tovrstnih problemov (najem strokovnjakov) ne bo dalo rešiti. Ocenil je, da je 
prav, da je občina seznanjena s tovrstno problematiko. V zvezi s pobudo Tončke Dolenec bo občina 
posredovala pisno zahtevo na občino Škofja Loka. Župan je svetniku Robertu Grdadolniku odgovoril, 
da so analize o delitvi sredstev MOL že bile narejene in so jih svetniki že prejeli v preteklosti. Povedal 
je, da so zaključni računi že objavljeni javno, na spletni strani občine. Prav tako mu je odgovoril, da je 
operativni program čiščenja in odvajanja že bil dan svetnikom, lahko pa si ga ogleda tudi na sedežu 
občine. Na pobudo priprave kazalnikov števila kolesarjev, pohodnikov, obiska muzejev je povedal, da je uprava 
v preteklosti naredila že veliko različnih analiz in da bo očitno sedaj opravljala samo raznorazne analize, za ostalo 
nujno in projektno delo pa primanjkuje časa.  Antonu Potočniku je župan odgovoril, da društveno življenje 
v občini, tudi očitno pevski zbori, niso v razcvetu, na to direktnega vpliva lokalna skupnost nima. 
Svetnike je seznanil tudi s prejemom dopisa Ministrstva za okolje in prostor, da izvaja predhodne 
arheološke raziskave na področju občine, zaradi nadaljevanja postopka državnega prostorskega 
načrta- poplavna varnost JZ dela Ljubljane. Povedal je, da je zahteval sestanek pri direktorju 
dotičnega direktorata, za pogovor na temo zadrževalnikov in  vključevanja lokalne skupnosti pri 
nadaljnjem postopanju države pri projektu. Svetnike je seznanil tudi z novo poplavno karto, ki jo je 
država naredila in bo služila za podlago za odločanja ARSO, na našem področju. Povedal je svetnikom, 
če bo kaj novega na to temo, bo takoj obvestil občinski svet. Potočniku je v zvezi z uvedbo mestnega 
prometa še povedal, da se tudi četrtna skupnost Vič prizadeva podaljšati progo proti območju naše 
občine, tudi njih smo obvestili o naših že opravljenih aktivnosti in o predlogu za uvedbo mestnega 
prometa do Dobrove. Antonu Zibelnik je odgovoril, da je seznanjen, da je kar nekaj sredstev 
namenjenih za sanacijo brežin Gradaščice, predvsem v Dvoru, Žirovniku in nekaj drugih odsekih, 
predlog sanacije je bil potrjen prejšnji teden na Arso-tu. Župan je svetniku Erlandu Košcu odgovoril, 
da je črna gradnja g. Jakliča v pristojnosti reševanja državne inšpekcije, primer je poznan že nekaj let, 
občina je v zvezi s tem že imela obisk kriminalistov. Nadalje navaja, da je v občini preko 250 črnih 
gradenj naših občanov, za katere se je občina trudila zagotoviti možnost legalizacije, seveda pod 
dopustnimi pogoji zakona. Odgovoril mu je tudi, da bo statutarno pravna komisija do naslednje redne 
seje pripravila pojasnila za način in višino izplačevanje sejnin na način, da bodo jasne in 
transparentna. Obvestilo oz. poziv občanom za ureditev preglednostnih trikotnikov bo objavljeno v 
Našem časopisu.  
 
Ad 9) Razno  
Župan je predlagal, da se v poletnem času seje občinskega sveta sklicujejo ob 20.00 uri, s predlogom 
so se svetniki strinjali.  
 
Župan se je svetnikom zahvalil za sodelovanje, izkazan posluh in konstruktivno skupno delo.  
 
Seja je bila zaključena ob 21.10 uri.  
 
 
 
 
Zapisala: 
Mateja Tavčar  
 
 
  
 

Franc Setnikar  
      župan 

 
 

 


